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Obecné zastupiteľstvo Fričkovce 
 

 

ZÁPISNICA 
 

 z XI. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa 08.06.2023 o 18.00 hod. v zasadačke OcÚ Fričkovce 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  
 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schválenie programu zasadnutia OZ  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

5. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce - schválenie 

6. VZN – o určení výšky príspevku v materskej škole a v školských zariadeniach zriadených 

obcou Fričkovce 

7. VZN- ktorým sa zrušuje všeobecne záväzné nariadenie číslo 38/2013 o kontrolnej činnosti 

vykonávanej v podmienkach obce Fričkovce 

8. Zasadnutie komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov 

9. Právne služby IURISTICO – faktúra č.230067 s plnením, objednávka resp. zmluva 

10. Stav- požiadavky zamestnancov MŠ 

11. Kronika- kronikár obce 

12. Inventarizácia majetku obce za rok 2022 

13. Kapitálové výdavky obce Fričkovce 

14. Verejné obstarávania 

15. Generálny, účtovný a právny audit 

16. Oslavy 120. výročia ZŠ 

17. Ozvučenie kostola- finančný príspevok obce Fričkovce 

18. Prijaté- potvrdené uznesenia obecného zastupiteľstva vo Fričkovciach- podané na 

prešetrenie Okresnej prokuratúre/výpis všetkých uznesení prešetrovaných prokuratúrou/ 

19. Rôzne- vyhodnotenie akcie Stavanie mája 

      - vyhodnotenie akcie Deň matiek 

20. Diskusia 

21. Záver 
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1.  bod programu – Otvorenie zasadnutia 

 

XI. zasadnutie OZ sa uskutočnilo na základe žiadosti poslancov PhDr. Martina Nováka, Jána 

Dolhého a Jozefa Pavlička. Zasadnutie otvoril starosta obce, ktorý konštatoval, že nakoľko je 

prítomna väčšina poslancov, zasadnutie je uznášania schopné. 

 

 

 

2. bod programu – Schválenie programu zasadnutia 

 

Starosta obce prečítal program. Potom otvoril rozpravu k programu. 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko navrhli vyradiť z programu body 5,6 

a 7.  

Poslanec Novák navrhol vyradiť z rokovania body 5,6,7. Starosta informoval poslancov, že 

bod číslo 5, sa týka schválenia programu sociálneho a hospodárskeho rozvoja obce. Starosta 

ešte informoval poslancov, že uznesenie o schválení programu hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja obce je potrebné ku žiadosti o finančný príspevok 15 600€ o ktoré môžeme žiadať 

v rámci výzvy riešenie migračných výziev spôsobených vojnou na Ukrajine. Poslanec 

Pavličko podmienil schválenie programu sociálneho a hospodárskeho rozvoja obce Fričkovce 

stiahnutím podaných podnetov z prokuratúry, starosta odmietol návrh poslanca Pavlička 

a povedal, že on sa  vyhrážať nenechá a nič nebude sťahovať. Následne dal starosta hlasovať 

o vyradení každého bodu zvlášť. 

Hlasovanie za vyradenie bodu 5 

Za: 1  Ján Dolhý 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 2 PhDr. Martin Novák, Jozef Pavličko 

 

Hlasovanie za vyradenie bodu 6 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0  

 

Hlasovanie za vyradenie bodu 7 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0  

 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť body programu 

pred bodom rôzne, a síce: Doplniť bod programu 16 Plán obnovy verejnej kanalizácie- nová 

zmluva 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0 

  

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 17 

Verejná kanalizácia- platby 
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Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 18 

Potvrdenie uznesenia č.10/4/2023 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 19 

Potvrdenie uznesenia č.10/5/2023 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 20 

Potvrdenie uznesenia č.10/6/2023 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 21 

Potvrdenie uznesenia č.10/7/2023 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 22 

Potvrdenie uznesenia č.10/8/2023 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schválenie programu zasadnutia OZ  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

5. Zasadnutie komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov 

6. Právne služby IURISTICO – faktúra č.230067 s plnením, objednávka resp. zmluva 

7. Stav- požiadavky zamestnancov MŠ 

8. Kronika- kronikár obce 
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9. Inventarizácia majetku obce za rok 2022 

10. Kapitálové výdavky obce Fričkovce 

11. Verejné obstarávania 

12. Generálny, účtovný a právny audit 

13. Oslavy 120. výročia ZŠ 

14. Ozvučenie kostola- finančný príspevok obce Fričkovce 

15. Prijaté- potvrdené uznesenia obecného zastupiteľstva vo Fričkovciach- podané na 

prešetrenie Okresnej prokuratúre/výpis všetkých uznesení prešetrovaných prokuratúrou/ 

16. Plán obnovy verejnej kanalizácie- nová zmluva 

17. Verejná kanalizácia- platby 

18. Potvrdenie uznesenia č.10/4/2023 

19. Potvrdenie uznesenia č.10/5/2023 

20. Potvrdenie uznesenia č.10/6/2023 

21. Potvrdenie uznesenia č.10/7/2023 

22. Potvrdenie uznesenia č.10/8/2023 

23. Rôzne- vyhodnotenie akcie Stavanie mája 

      - vyhodnotenie akcie Deň matiek 

24. Diskusia 

25. Záver 

 

 

Hlasovanie za znenie nového programu ako celku. 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1            Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 1     Mgr. Roman Borodáč 

 

 

 

3. bod programu - Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
 

Starosta obce určil za zapisovateľa Mgr. Romana Borodáča, za overovateľov zápisnice Ing. 

Ľuboša Čentéša a Jána Dolhého. 

 

4. bod programu - Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 

Starosta obce sa vyjadril, že schôdzu vedie on, nie je potrebné hlasovanie, na to poslanec 

PhDr. Martin Novák sa vyjadril: Hlasovanie nebolo poslancom umožnené z predchádzajúceho 

zasadnutia, aby poslanci zobrali uznesenie na vedomie. 

 

 

5. bod programu - Zasadnutie komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov 
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PhDr. Martin Novák – prečítal zápisnicu zo zasadnutia komisie na ochranu verejného záujmu 

pri výkone funkcií verejných funkcionárov konanej dňa 29.05.2023 na adrese Fričkovce 177. 

PhDr. Martin Novák žiada, aby bola zápisnica zverejnená spolu so zápisnicou zo zasadnutia 

OZ na web stránke obce Fričkovce. Zároveň žiada, aby si pán starosta doplnil všetky 

chýbajúce veci, čo sa týka majetku obce, poopravoval chyby, spísal podrobne vyjadrenie. 

Poslanec Jozef Pavličko- je dobré, ak starosta obce podá na začiatku svojej funkcie pravdivé 

majetkové priznanie. 

 

 

 

 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1   Mgr. Roman Borodáč 

Zdržal sa: 1     Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

6. bod programu - Právne služby IURISTICO – faktúra č.230067 s plnením, objednávka 

resp. zmluva 

 

Poslanec Jozef Pavličko- ak by táto faktúra bola zverejnená na web stránke podľa platnej 

legislatívy, tento bod programu by tu nemusel byť.  Poslanec PhDr. Martin Novák- chceme to 

vedieť nie len ako poslanci, ale aj ako občania Fričkoviec. 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 2      Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš    

 

 

 

7. bod programu - Stav- požiadavky zamestnancov MŠ 

 

PhDr. Martin Novák – Kuchyňa je v hroznom stave, urobiť maľbu, nemôže to tak byť, treba 

do septembra s tým niečo urobiť. Je to havarijný stav. 

Poslanec Jozef Pavličko-  je  potrebné urobiť maľbu a sanáciu v MŠ, zveľadenie kuchyne, 

reálne náklady na vykonanie prác.   

Poslanec Ing. Ľuboš Čentéš- Škôlka má veľké problémy: hlavný problém je  kapacita škôlky, 

sledoval výzvy ministerstva školstva (je možné, aby bola poskytnutá dotácia 17 000 eur, 

minimálna kapacita je 10 žiakov, v prípade rekonštrukcie alebo stavby novej 30% zníženie 

nákladov na energie, výzva je od augusta z roku 2022, je v nej aj možnosť opravy kuchyne, 

oprávnené náklady: 100% financované mimo obce). Je potrebné urobiť projektovú 

dokumentáciu, nejaký manažér stavby, žiadosť sa podáva po verejnom obstarávaní, dielo 

musí byť skolaudované- ukončenie stavby do októbra 2025.  

Poslanec Ján Dolhý- či nebude problém pri budúcej stavbe s nájomnými bytmi. 

Starosta Ján Šoltys predstavil víziu vybudovania prístavby, a podrobnejšie priblížil akým 

spôsobom si predstavuje vybudovanie prístavby.  

 

 

 

 

8. bod programu – Kronika- kronikár obce 
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Jozef Pavličko- kto je kronikár obce?  

Starosta navrhuje pani Zuzanu Germanovú z Richvaldu 

Poslanec Ing. Ľuboš Čentéš- pýtal sa svojej manželky, možno by aj išla. Je potrebné navrhnúť 

mená kandidátov.  

 

Za: 5    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko, Mgr. Roman Borodáč, Ing. 

Ľuboš Čentéš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

 

 

9. bod programu – Inventarizácia majetku obce za rok 2022 

 

PhDr. Martin Novák- všetci máme nárok vedieť, čo sa nachádza v obci (škola, škôlka, 

družstvo ...). Majetok je potrebné vysporiadať, aby bolo jasné čo je.  

Jozef Pavličko- poslanec má byť informovaný, inventarizácia majetku obce je tabu. Má byť 

dosadený aj aspoň 1 z poslancov na kontrolu inventáru majetku obce. 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

 

10. bod programu - Kapitálové výdavky obce Fričkovce 
 

Jozef Pavličko- nebola schválená spoluúčasť obce Fričkovce (chodník). Na 200m chodníka sa 

dalo 84 000 eur, pri zastávke skoro 27 000 eur- žiadosť o preplatenie, 14 000 eur spoluúčasť 

neschválená OZ za bývalej vlády. Kapitálové výdavky majú byť schvaľované OZ 

a kontrolované poslancami a hlavným kontrolórom 

  

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč Ing. Ľuboš Čentéš 

 

11. bod programu - Verejné obstarávania 

 

Jozef Pavličko - máme platnú aktuálnu smernicu o verejnom obstarávaní obce? Pán starosta 

sa nebude k tomu vyjadrovať, nebol dodržaný rokovací poriadok pri tomto bode. 

 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

12. bod programu - Generálny, účtovný a právny audit 



7 

 

 

Jozef Pavličko- informácie, ktoré žiadame, a sú samozrejmosťou musíme pýtať, vecné plnenia 

pri faktúrach neexistujú, odporúčanie urobiť generálny, účtovný a právny audit, dať prešetriť, 

lebo všetko odporuje zákonu 

PhDr. Martin Novák- Človek vo funkcii musí mať komplexný prehľad o všetkom. 

Vypracovať audit za roky 2015 - 2022 

 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

 

13. bod programu - Oslavy 120. výročia ZŠ 

 

Starosta- zabezpečí klobásy, obaly, poháre, chlieb a ostatne  

PhDr. Martin Novák- Peniaze za guľáš a klobásy nech sú pre školu. Ako to financovať? 

Schváliť 1500 eur z obce (zaplatiť stany, atrakcie pre deti, sedenie pre ľudí aj na ihrisku). 

Nemôžme fungovať na požičiavaní vecí (stoly, sedenia, stany ...). Postupne dokúpiť. 

 

 

Za: 5    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko, Mgr. Roman Borodáč, Ing. 

Ľuboš Čentéš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

 

14. bod programu - Ozvučenie kostola- finančný príspevok obce Fričkovce 

PhDr. Martin Novák– 2x bola zbierka, výpomoc do kostola, schváliť aspoň 500 eur 

Starosta- finančná komisia musí pripraviť návrh úpravy  rozpočtu, lebo na tento účel nemáme 

nič vyčlenene. 

 

Za: 5    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko, Mgr. Roman Borodáč, Ing. 

Ľuboš Čentéš 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

 

15. bod programu - Prijaté- potvrdené uznesenia obecného zastupiteľstva vo 

Fričkovciach- podané na prešetrenie Okresnej prokuratúre/výpis všetkých uznesení 

prešetrovaných prokuratúrou/ 

 

PhDr. Martin Novák– čo sa dalo na prokuratúru? 

Starosta- všetky prelomené uznesenia sú prešetrované prokuratúrou. 

 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 
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16. bod programu - Plán obnovy verejnej kanalizácie- nová zmluva 

 

Jozef Pavličko- prevádzka Aqua Spiš nás stojí každý rok 1300 eur, prečo a kto to tak určil? 

Prečo rušíme, čo máme lacné.  

Starosta - V tomto bode nebol dodržaný rokovací poriadok. 

 

 

 

17. bod programu - Verejná kanalizácia- platby 

 

Jozef Pavličko- koľko sa zaplatilo do Osikova peňazí, počítal s tým rozpočet? Aká faktúra 

bola za máj? Koľko sme vyčerpali a koľko ostáva? 

Starosta - nemám to spočítané, je potrebné urobiť úpravu rozpočtu, od januára sa platí nová 

cena 1,148 eur. 

PhDr. Martin Novák- máme cenu z Ursa? 

Starosta – ešte nemáme cenový výmer. 

 

 

18. bod programu – Potvrdenie uznesenia č.10/4/2023 

 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0 

 

19. bod programu - Potvrdenie uznesenia č.10/5/2023 

 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0 

 

20. bod programu - Potvrdenie uznesenia č.10/6/2023 

 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0 

 

21. bod programu - Potvrdenie uznesenia č.10/7/2023 

 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0 

 

22. bod programu - Potvrdenie uznesenia č.10/8/2023 

 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2 Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, 

Zdržal sa: 0 

 

23. bod programu – Rôzne 
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- vyhodnotenie akcie Stavanie mája a akcie Deň matiek  

PhDr. Martin Novák- nie je program akcií, nezvládnuté akcie, menežérsky zle 

zorganizované 

      Jozef Pavličko- Nevieme postaviť mája my poslanci mimo akcie Dňa matiek? 

      Mgr. Roman Borodáč- Zle organizovanie akcií, naučiť sa rozdeliť si úlohy 

 

 

 

24. bod programu - Diskusia 

 

 

Počas diskusie sa kritizovali prieťahy, boli návrhy venovať sa rozvoju obce. Vystúpil aj Mgr. 

Roman Borodáč, ktorý sa vzdal mandátu poslanca OZ z osobných dôvodov. 

 

 

25. bod programu - Záver 
 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil XI. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 

 

Zapísal: Mgr. Roman Borodáč 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Ľuboš Čentéš 

 

                  Ján Dolhý 

 

 

 

                 ...................................... 

Ján Šoltýs 
   starosta obce Fričkovce 


